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transitat i a la vista de tothom. I això que tota esta gentada va 
ocupar els carrers del poble, es va desplaçar  fins  la Moreria. I van 
recórrer  tot el casc antic. 

Realment és molt estrany que se’ls haja passat per alt esmentar 
les Jornades en les seus publicacions . Es veritat que no ha estat 
organitzades per l’Ajuntament, sinó per un Comité al capdavant 
del qual està l’Associació Cultural Tossal Gros. Però, a més, 
també formen  part d’este Comité, persones particulars en ganes 
de treballar i com no, s’ha contat en el total recolzament de 
l’Ajuntament, tal i com ha estat la regla general en les darreres 
dotze convocatòries, en què tots els Ajuntaments s’han implicat i 
han donat suport a les Jornades organitzades per les Associacions 
Culturals de cada poble, i  amb motiu de les quals troben una 
important ocasió per a promocionar el seu poble, difondre la seua 
cultura,  impulsar l’estudi del seu patrimoni i fomentar les relacions 
entre la gent dels pobles de la nostra comarca .

Un esdeveniment  del que se’n va fer ressò fins i tot el diari EL PAIS 
, on es va publicar un article que ocupava una pàgina sencera ; a 
la jornada inaugural de les quals van assistir alcaldes i regidors de 
tots els pobles de la comarca, sense distincions de signes polítics, 
el Sr. Miguel Angel Mulet, Diputat de Cultura, el Sr.Vicent Farnós, 
director de Castelló Cultural , el rector de la UJI, Francisco Toledo  
i altres personalitats de renom en el món de la cultura……i jo em 
pregunte: on estaven els membres de l’oposició? Això és el que 
els interesse el seu poble, la seua cultura i la seua gent?  Crec que 
sobren les paraules.

Les Jornades es celebren en gairebé tots els pobles de la 
subcomarca de la Plana de l’Arc, i en el recolzament de tots els  
Ajuntaments, siguen del signe polític que siguen. 
Suposo que els membres de l’oposició diran que no se’ls va 
invitar. Als membres de l’equip de govern tampoc se’ls va invitar 
i allí estàvem tots, des del primer dia del mes de gener en què 
va  començar l’organització fins a l’últim, fins  la cloenda de les 
Jornades, treballant i col·laborant com qualsevol altre. 

O simplement poden dir que no van anar per que no els interessen 
esta mena d’actes. Això seria el més honrat. O simplement no 
diran rés, que és el que esperem.

Nosaltres pensem que una de les tasques que ens ha estat 
encomanada als representants del poble en l’Ajuntament, és 
col·laborar en les activitats que organitzen les Associacions, totes 
les Associacions, promoure la seva participació en la dinamització 
de la vida local i recolzar-les en tot el que es puga dins de les 
nostres  possibilitats , fomentant la participació de tots  els veïns 
en les activitats que es desenvolupen en el poble. I això no és 
pot aconseguir si  són els mateixos representants del poble en 
l’Ajuntament (elegits democràticament), els que no participen en  la 
vida social del poble, o només participen en determinades ocasions 
o en determinats actes, depenent de qui  o quina Associació els 
organitze . Sobre tot si estos representants en l’Ajuntament son els 
que després proclamen en determinats mitjans de comunicació 
que volen la pau social i que ells son els que volen eliminar la 
crispació, i que volen que anem a prendre café tots plegats, i que 
no anem perquè nosaltres no volem. Siguem seriosos, senyors de 
l’oposició, i diguem les coses pel seu nom. Jo crec que d’això se’n 
diu hipocresia. Que a estes altures ja no enganyen ni  a  aquells 
que els van votar. 

En este poble tots ens coneixem i com que la manera de ser i 

d’actuar d’uns i altres està a la vista de tothom, cadascú pot treure 
les seues pròpies conclusions. 

El Sr. Alcalde cedeix la paraula al regidor Sr. Viol Zaragozà, el qual 
diu que en primer lloc vol informar que al ple d’agost s’ha demanat 
per als plans provincial de 2009 l’adaptació de la ludoteca al carrer 
moreria 16, incloent la reforma de la part darrera, per a lo qual hi 
ha un contracte d’arrendament signat, i el Sr. Zaragozà va posar 
en dubte la legalitat d’incloure al pla provincial un terreny que no 
era propietat de l’ajuntament, però fa poc s’han aprovat els plans 
provincials per a 2009, i que no es preocupe el Sr. Zaragozà.

a continuació llegix:  

Amb aquest informe, l’equip de govern de l’Ajuntament de les Coves 
vol donar a conéixer als veïns i veïnes de les Coves la situació en 
què es troben, actualment, les instal·lacions de l’anomenat Museu 
Municipal Tomás Roures. Des del JNP, pensem, que per tal de 
donar claredat a aquest assumpte de la millor manera possible, ens 
hem de remuntar una mica més enllà del començament d’aquesta 
legislatura.  Us puc relatar, al més objectivament possible, tot allò 
que jo, com a membre d’aquest equip de govern i, anteriorment, 
com a regidor en la legislatura passada, he viscut sobre aquest 
tema. Sigueu vosaltres, veïns i veïnes de les Coves, els qui feu les 
valoracions que cregueu oportunes. 

De tots és sabut que, al nucli antic de les Coves en la legislatura 
anterior, essent alcalde de la vila el Sr. Miguel Zaragozà, s’inicià 
la construcció del Museu Municipal Tomás Roures. Aquest 
edifici, segons la memòria del projecte (Instància de sol·licitud. 
Desenvolupament Local, remesa a la Conselleria d’Economia, 
Hisenda i Ocupació amb data 13-10-2004) té com a finalitat 
«ubicar en las condiciones que se merece la obra pictórica de 
Tomás Roures Saura, que fué donada por el propio pintor al 
Ayuntamiento y que en la actualidad está ubicada en el edificio 
de la casa Consistorial; lo cual ocasiona numerosas molestias 
cada vez que es visitada en grup. [...] La construcción prevista 
está de acuerdo con el entorno en el que se ubica, que es el 
casco antiguo, con lo cual también se conseguirà ayudar a la 
rehabilitación y conservación de la zona [...] En segundo lugar 
se ubicará de forma conjunta la recepción de la obra museística 
y una oficina de información turística que ayude a la promoción 
de la zona. [...] Con la puesta en marcha de este proyecto se 
pretende además la creación de TRES puestos de trabajo: Un 
conserje para guiar y vigilar las visitas a la obra museística y dos 
administrativos/vas para información turística y para toda clase 
de trabajos burocráticos que conlleva la gestión del museo. [...] 
Además de la inversión necesaria para la ejecución de las obres, 
y que se detalla en el proyecto adjunto, será necesario realizar 
una inversión importante para dotar al proyecto de mobiliario 
y demás instalaciones, como equipamiento informático e 
instalaciones del sistema de seguridad. Esta inversión la 
acometerá el Ayuntamiento con cargo a su presupuesto en el 
exercici en què está previsto concluir las obres.»

L’estudi de viabilitat socioeconòmica del projecte a realitzar 
inclòs en aquest document (apartat L2) literalment ens diu: 
«La permanencia del funcionamiento del museo y oficina de 
información turística puede ser asumida por el Ayuntamiento 
con cargo a su presupuesto y además ayudado por los recursos 
obtenidos por las entradas al museo.» 

També cal remarcar que, a petició de la Conselleria d’Economia 


